
Referat for kollegianerrådsmøde den 20/09-2021 kl. 20:00  
 
1. Fremmødte 

- Joachim 1036 
- Cecilie 3301 
- Julie 3201 
- Anders 3226 
- Patrick 1055 
- Sebastian 3228 (Suppleant, online fra Island.) 

 
 

2. Gæster 
- Ingen gæster 

 
 

3. Afstemning om lukkede punkter 
- Ingen lukkede punkter 

 
a. Googlekalender 
- Ingenting i kalenderen 

 
 

4. Godkendelse af referat 
- Referatet er godkendt 
 
 

5. Post – postkasse, mail & Facebook  
- Mail fra UCL: de er begyndt at sende deres leder over oftere for at fjerne rygerne 

 
 

6. Nyt siden sidst 
- Anders har været til møde med Kristiansdal angående klagesager (se punkt 8) 
- Vores side på studiebolig-odense.dk er blevet opdateret 
- Der har været brandinspektion 
- Anders har været til repræsentantskabsmøde i Foreningen Kollegienet Odense 

o Der var små ændringer i budgettet, men ikke noget af betydning. Så den 
kommende sæson kommer internettet til at beholde sin pris på 50kr + 
afbetaling på udstyr. 

o Foreningen Kollegienet Odense mangler frivillige studerende. De kommer forbi 
til rådets frivilligheds aften tirsdag d. 26. oktober. 

- Der er kommet rygeskilte op til UCL på vores side 
 
 

7. Konto update & andet nyt 



- Vi venter stadig på svar fra banken ang. problemer med adgang til kontoen 
o Der er derfor ikke blevet udbetalt køkkenpenge. Det vil blive gjort så snart vi får 

adgang til kontoen igen 
Julie laver opslag om situationen samt bortfald af kontanter snarest. 

 
 

8. Opsamling på kontakt med Jane Lyngs Kristiansdal angående klager 
- Anders har været til møde for at snakke om muligheden for at Kristiansdal overtager 

klagesagerne fra Rådet 
- Kristiansdal vil gerne overtage vores klagesager uden meromkostninger, hvis det kan 

gøres inden for deres nuværende system. 
- Hvis Kristiansdal skal tage imod en klage, skal det være noget de kan gå videre med i 

retten. Derfor kræves det ved fx støj, at der er flere end en der klager. 
- Det vil være Jane Lyngs der kommer til at sidde med det, indtil det eventuelt overgår til 

advokaten 
- Vi kan vælge imellem forskellige muligheder: 

o 1. Rådet tager som udgangspunkt imod klagerne selv og sender dem videre til 
Kristiansdal, hvis Rådet føler det er nødvendigt 

o 2. Kristiansdal tager imod klagerne og vurderer dem. Rådet bliver først 
kontaktet hvis en person står til udsmidning og skal godkende det før det sker. 

o 3. Rådet tager imod klagerne og sender dem der involverer brud på husordenen 
videre til Kristiansdal. Det betyder at rådet kun vurderer de mindre sager som 
Kristiansdal ikke vil tage.  

- Jane siger at alt kommunikation vedr. klager skal være på skrift så vi har et papertrail 
- Konklusion:  

o Vi stemmer om hvorvidt Kristiansdal skal overtage klagerne til 
generalforsamlingen. Hvis det bliver godkendt, er det op til det nye råd at vælge 
hvordan de vil gøre det i praksis. 

o Anders har aftalt med Jane at vi kontakter hende efter generalforsamlingen 
igen. 

 
9. Opsamling på generalforsamling 

- Cecilie står for at iværksætte forberedelserne til generalforsamlingen. 
- Punkt med mulighed for at trække Anders ind som konsulent hvis det nye råd for brug 

for hjælp. Dvs. godkendelse til at fortsætte med personfølsomme oplysninger – derfor 
afstemning. 

 
 

10. Planlægning af næste møde  
- Tirsdag d. 5. oktober kl 20.00 

 
a. Bookning af råds- og musiklokale 

- Joachim booker. 
 

11. Punkter til næste gang  



- Opfølgning på generalforsamling 
- Opfølgning UCL’s rygere. 
 

12. Evt.  
 


